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 Θέμα: Ανάγκη διαφάνειας και αντικειμενικότητας στις μεταθέσεις και 

αποσπάσεις των εκπαιδευτικών Μουσικών και Καλλιτεχνικών Σχολείων 

Για πολλοστή φορά, εκπαιδευτικοί των Μουσικών και Καλλιτεχνικών Σχολείων 

εκφράζουν σοβαρές ενστάσεις σχετικά με τη διαδικασία μεταθέσεων και 

αποσπάσεων, καταγγέλλοντας έλλειψη διαφάνειας, ασυνέπεια και πλήρη 

απουσία αντικειμενικών και ισόνομων κριτηρίων. Παρά τις επανειλημμένες 

οχλήσεις και τις τεκμηριωμένες ενστάσεις προς το ΚΥΣΔΕ και την Επιστημονική 

Επιτροπή Μουσικής Παιδείας (ΕΕΜΠ), οι διαδικασίες συνεχίζουν να βασίζονται 

σε μη μοριοδοτούμενες εισηγήσεις, χωρίς σαφές και ενιαίο πλαίσιο 

αξιολόγησης. 

Είναι χαρακτηριστικό ότι οι αποφάσεις της ΕΕΜΠ λαμβάνονται χωρίς 

αιτιολόγηση, και πολλές φορές αγνοούν πλήρως σειρά προτιμήσεων των 

υποψηφίων, επικαλούμενες αδυναμία διεκπεραίωσης «αλγοριθμικής 

δουλειάς». Ενστάσεις απορρίπτονται χωρίς διαφάνεια, ενώ οι εκπαιδευτικοί 

οδηγούνται στα δικαστήρια για να βρουν το δίκιο τους, επιβαρυνόμενοι ψυχικά 

και οικονομικά. 

Η τρέχουσα κατάσταση δημιουργεί προϋποθέσεις άνισης μεταχείρισης και 

εδραιώνει ένα καθεστώς αδιαφάνειας, όπου δεν εξασφαλίζεται ούτε η 

νομιμότητα ούτε η ισότητα των διαδικασιών. Όλα αυτά συνιστούν κατάφωρη 

παραβίαση του άρθρου 4, παρ. 1 του Συντάγματος περί ίσης μεταχείρισης. 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται η κα Υπουργός: 

1. Προτίθεται να θεσπίσει αντικειμενικό και διαφανές σύστημα 

μοριοδότησης για τις μεταθέσεις και αποσπάσεις στα Μουσικά και 

Καλλιτεχνικά Σχολεία, αντίστοιχο με εκείνο που ισχύει για τα 

υπόλοιπα σχολεία; 

2. Με ποιον τρόπο διασφαλίζει το Υπουργείο την αξιοπιστία και τον 

έλεγχο νομιμότητας των εισηγήσεων της ΕΕΜΠ, όταν η ίδια 

δηλώνει αδυναμία διεκπεραίωσης των αρμοδιοτήτων της; 

3. Τι μέτρα προτίθεται να λάβει ώστε να σταματήσει το φαινόμενο της 

επαναλαμβανόμενης ταλαιπωρίας και αδικίας για εκατοντάδες 

εκπαιδευτικούς, οι οποίοι κάθε χρόνο αναγκάζονται να 
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καταφεύγουν σε προσφυγές και ενστάσεις για αυτονόητα 

δικαιώματα; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

 




